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Consell de Govern, 30 de juny de 2004 
 
Benvinguda als nous representants del Consell Social. El rector dóna la benvinguda als 
nous membres del Consell de Govern en representació del Consell Social, la senyora Isabel-
Clara Simó i els senyors Carles Ponsa i Enric Guiton. 
 
Relacions Institucionals. El rector fa una valoració positiva de les directrius estratègiques 
marcades pel Ministeri d’Indústria; en especial pel que fa a la voluntat del Ministeri d’impulsar 
una política industrial i per potenciar els parcs tecnològics. El rector ressalta la bona entesa 
existent entre els ministeris d’Indústria i d’Educació i Ciència i els departaments de Treball i 
Indústria i d’Universitats, Recerca i Societat de la Informació, en qüestions que afecten l’àmbit 
universitari, de les quals s’han de derivar noves oportunitats per a la UPC atesos els àmbits de 
coneixement i recerca que la caracteritzen. 
  
CRUE. En la darrera reunió celebrada pels rectors a Vigo, varen establir els punts entorn dels 
quals la CRUE considera que s’hauria de bastir la política universitària dels propers anys. 
D’aquests punts sobresurt sol·licitar al Ministeri un canvi urgent en el sistema d’habilitacions de 
professorat actualment vigent. 
  
ANECA. El rector es refereix a les bones perspectives que s’han obert amb el nomenament del 
catedràtic de la Universitat Carlos III, Francisco Marcellán, com a nou director de l’ANECA. 
Aquest nomenament fa preveure que, entre altres qüestions, es pugui avançar ràpidament en 
els decrets d’adaptació a l’Espai Europeu d’Ensenyament Superior.  
 
AQU. El rector informa de la reunió del patronat de l’Agència per a la Qualitat del Sistema 
Universitari de Catalunya, en el decurs de la qual es va acordar la revisió dels criteris de 
l’Agència a l’hora d’atorgar les acreditacions al professorat. També fa esment de la voluntat que 
anima el Patronat de l’AQU de fer de l’agència un instrument tècnic al servei del DURSI i de les 
universitats.  
 
Diputació de Barcelona. El rector dóna notícia dels primers contactes establerts amb el 
responsable d’Educació de la Diputació de Barcelona, Ángel Faustino Merino Benito, per 
repassar qüestions pendents i, en particular, la potenciació de l’Escola de Teixits de Canet de 
Mar amb l’objectiu d’incorporar-la a la Universitat. 
  
Potenciar l’àmbit tèxtil. La creació del Clúster Tèxtil, que serà presentat el proper 8 de juliol, 
ha estat una altra de les qüestions abordades pel rector, que ha explicat que el Clúster ha de 
permetre millorar la coordinació del treball que desenvolupen els investigadors de la UPC en 
aquest àmbit i, al mateix temps, potenciar el diàleg i la relació entre la Universitat i les 
empreses i institucions que intervenen en aquest sector per encarar els reptes de futur que 
l’afecten.  
 
Aules CIMNE i centenari de l’EUETIB. El rector informa de la recent celebració de la 
convenció anual de la xarxa d’aules CIMNE, a la qual va assistir i de la qual destaca la tasca 
que des d’aquestes aules es porta a terme, especialment en països llatinoamericans. També es 
refereix a la celebració del centenari de l’EUETIB, que va culminar amb un acte en què van ser 
presents els reis d’Espanya. 
 
CFIS. Després del seu primer curs de funcionament, el CFIS presenta un balanç força positiu 
atesos els molt bons resultats assolits pels estudiants que s’hi havien matriculat per cursar 
dobles titulacions. El rector afegeix que arran de la convocatòria de les proves de selecció dels 
nous estudiants del CFIS per al proper curs, han estat 74 els qui s’hi han presentat, arribats de 
tot Espanya.  
 
Nobel’s Day. El rector informa que són ja prop d’una vintena de persones distingides amb un 
premi Nobel les que han confirmat l’assistència i la participació a la trobada de nobels per 
abordar qüestions relacionades amb l’estat de l’ensenyament superior al món, coincidint amb 
l’Assemblea anual de la GUNI (Global University Network Innovation). Aquesta jornada, que 



tindrà lloc el proper 20 d’octubre, s’organitza amb la col·laboració de l’IEC i de la Fundación 
para la Paz, i té el patrocini del Banco Santander Central Hispano. 
  
Junta Consultiva. El rector informa de la recent constitució de la Junta Consultiva prevista en 
els Estatuts de la UPC. L’òrgan, que està format per 40 persones, ha encetat el seu procés de 
treball amb una reflexió entorn del que haurà de ser el Pla de recerca 2010 de la UPC.   
 
Retre comptes. El rector informa que ha continuat el programa de les seves compareixences 
davant la comunitat universitària per rendir comptes de la feina feta i dels reptes que la 
Universitat ha d’encarar de manera immediata. També esmenta que fa uns dies, davant el 
Fòrum Barcelona Breakfast, va iniciar el procés de rendició externa de comptes. En aquesta 
línia, anuncia que la seva compareixença pública en el marc de la Tribuna dels Enginyers 
Industrials de Catalunya (Col·legi i Associació) el proper 20 de juliol.  
 
Mútua d’Accidents de Treball i Malalties Professionals. Un cop finalitzat el procés de canvi 
de mútua d’accidents de treball i malalties professionals, el rector informa dels seus resultats i, 
concretament, de l’acord unànime assolit per la Comissió creada a l’efecte, amb la participació 
de la JPDI, el Comitè d’Empresa i la Junta de PASF, que va seleccionar la Mútua 
Intercomarcal. 
 
Doctors a les empreses. El rector destaca, finalment, que en la darrera de les trobades 
periòdiques organitzades conjuntament amb la Cambra de Comerç, Indústria i Navegació de 
Barcelona a l’entorn d’experiències d’R+D a les empreses, es va conèixer l’experiència de Mier 
Comunicaciones. Durant l’exposició, Pedro Mier va fer èmfasi en el bons resultats assolits per 
la seva empresa després d’apostar per la incorporació de doctors a la seva organització. 


